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1. Pitanje postavljeno Vijeću ministara BiH, Vladi Federacije BiH, Vladi Republike Srpske i 

Vladi Brčko Distrikta BiH – „Šta nadležne institucije rade u pravcu osiguravanja 

jednakog garantiranog nivoa zdravstvene zaštite za sve pacijente na teritoriji cijele BiH i 

kolika su godišnja izdvajanja za ovu oblast po nivoima nadležnosti (kantoni, entiteti, 

Brčko Distrikt BiH i BiH)? Molim pregled ovih izdvajanja po godinama – period 2006. – 

2014. 

2. Pitanje postavljeno Vijeću ministara BiH – „Molim da mi dostavite uporedne pokazatelje 

o radu Vijeća ministara BiH po tačkama koje se odnose na ispunjavanje uslova BiH za 

priključenje EU. Koliko je ovih tačaka, po sjednicama Vijeća ministara BiH, bilo na 

godišnjem nivou u periodu 2002. – 2014. godina?“ 

3. Pitanje postavljeno Vijeću ministara BiH, Vladi Federacije BiH, Vladi Republike Srpske 

– „Predlažem da izradite i u parlamentarnu proceduru dostavite izmjene i dopune zakona 

kojima se regulira pozicija i odvajanje javne i privatne prakse u zdravstvu u BiH.“ 
 


